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Motion till Nacka kommunfullmäktige 
 
 
 
Gör Nacka stad redo för cyklismen 

När Nacka bygger stad är det viktigt att man gör det möjligt att ta sig fram klimatsmart. 

För att öka cykelns attraktivitet är det en viktig förutsättning att det finns ett samman-
hängande och väl utbyggt cykelvägnät i hela kommunen. Andelen som använder cykel 
för sin arbetsresa har ökat de senaste åren och likaså reslängden. Dagens 
cykelpendling har högre hastighetanspråk vilket ställer högre krav på utformningen av 
infrastrukturen. 

Vid nybyggnation måste staden se till att det finns möjlighet att använda cykel för att 
medverka till bra resvanor från början. Även vid befintlig bebyggelse bör cykelvägar 
ses över och förbättras enligt den cykelstrategi som antogs av Kommunfullmäktige 
2014. 

Det bör finnas bra cykelvägar till alla skolor för att möjliggöra för elever och föräldrar 
att ta sig med cykel till skola och i förekommande fall vidare till arbete eller 
anslutande kollektivtrafik. 

Därför föreslår vi 
 att bra cykelvägar till skolor och anslutande kollektivtrafik ska finnas klara vid 

inflyttning i nya områden, samt ses över i befintliga områden 
 att moderna cykelställ sätts upp vid skolgårdar och strategiska busshållplatser, 

vid Nacka forum och Sickla köpkvarter och vid Saltsjöbanans hållplatser inom 
tre år. 

 Att fler cykelpumpar sätts upp under sommaren. 
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